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Protokół nr         /17 
 

wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarczo-Finansowej, Komisji Oświaty i Kultury, Komisji 

Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska oraz Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych 

z dnia 17 listopada 2017r. 

miejsce obrad- sala posiedzeń Urzędu GiM w Węglińcu 
 
 
 

O godz. 9.13 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Waldemar Błauciak rozpoczął 

posiedzenie wspólne komisji. Powitał  wszystkich zebranych. W oparciu o listę obecności 

(zał. nr 1) poinformował, że posiedzenia wszystkich komisji są prawomocne, ponieważ poza 

nieobecnymi dwoma radnymi: Andrzejem Finkiem (członek Komisji Oświaty i Kultury oraz 

Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego) oraz Mariuszem Molem (członek Komisji 

Gospodarczo- Finansowej oraz Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska) - 

pozostali członkowie komisji są obecni. (stan liczebny komisji: GF-4 członków, OiK-5 

członków, RPiPP-3 członków, RLiOŚ-4 członków, ZiSS-5 członków). Dodał, że w posiedzeniu 

nie uczestniczy również, nie będący członkiem żadnej komisji  Wiceprzewodniczący Rady 

Pan Stanisław Papież.  

Lista osób zaproszonych i uczestniczących w posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do porządku obrad zawartego w zaproszeniu na posiedzenie (zał. nr 3) nie wniesiono uwag,                            

w związku  z czym porządek pozostał bez zmian. 

 

Zgodnie z nim przystąpiono do realizacji pierwszego tematu, tj. INFORMACJI O STANIE 

REALIZACJI ZADAŃ OŚWIATOWYCH GMINY W ROKU SZKOLNYM 2016/2017. ( zał. nr 4.)  

 

Burmistrz odpowiadając na pytania Przewodniczącej Komisji OiK Pani Marii 

Fedyczkowskiej oraz radnego Grzegorza Tyrakowskiego omówił sprawy związane z 

dowozem dzieci do szkół z terenu gminy Węgliniec, min. wyznaczonych tras autobusów 

szkolnych, kosztów i godzin dowozu. Dyskutowano jeszcze na temat kwot przeznaczonych  

na dokształcanie kadry nauczycielskiej oraz zastępstw w szkołach. 

Następnie Burmistrz poruszył temat losów Przedszkola w Węglińcu. Poinformował, że na 

wniosek Pani Dyrektor Przedszkola, w październiku zorganizowane zostały ćwiczenia z 

udziałem Strażaków z Powiatowej Straży Pożarnej, w zakresie ewakuacji w sytuacji 

zagrożenia. Podczas tych ćwiczeń została przeprowadzona inspekcja, która wykazała wiele 

nieprawidłowości. Został sporządzony protokół, przekazany do Urzędu, który zawiera wykaz 

wszystkich nieprawidłowości i termin ich usunięcia. W związku z tym, trzeba będzie podjąć 

decyzję, czy remontować obecny budynek i co w tym czasie zrobić z dziećmi, czy 

zaadaptować nowy. W planach jest aby wyłączyć część budynku ze Szkoły Podstawowej i 

przekształcić go w Przedszkole, gdyż mniejszym nakładem środków pieniężnych 

przeznaczonych na remont, będzie można zaadaptować pomieszczenia, które znajdują się  na 

parterze, mają tarasy i łatwo będzie oddzielić je od reszty Szkoły Podstawowej. Wpierw, 

przed podjęciem jakiejkolwiek decyzji, zostaną przeprowadzone konsultacje ze strażakami i 

sanepidem czy wyłączona część budynku będzie spełniała warunki (zgodne z nowymi 

przepisami) aby przekształcić je w Przedszkole. 
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Po wyczerpaniu tematu przystąpiono do głosowania za przyjęciem Informacji o stanie 

realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2016/2017.                                      

Komisja Oświaty i Kultury - 5 głosami „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”  pozytywnie 

przyjęła niniejszą informację. (nieobecny radny Andrzej Fink) 

 

Następnie przystąpiono do realizacji drugiego punktu porządku obrad tj. OPINIOWANIE 

PROJEKTÓW UCHWAŁ, które rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 

Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Węgliniec (zał. nr 5) 

Dyskutowano o nagrodach finansowych dla uczniów na koniec roku szkolnego oraz o 

możliwości zorganizowania wraz z MGOK Gminnego Dnia Sportu aby uhonorować 

najzdolniejszą młodzież.  

Komisja Oświaty i Kultury - 5 głosami „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” pozytywnie 

zaopiniowała niniejszy projekt. 

(nieobecny radny Andrzej Fink) 

 

2. w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej im. Marii Krasickiej z siedzibą 

w Węglińcu przy ul. Kościuszki 2 (zał. nr 6) 

Burmistrz poinformował, że nowe statuty szkół wynikają ze zmian w sytuacji prawnej 

jednostek oświatowych. Treść statutów została dostosowana do nowych realiów brzmienia 

ustawy o systemie oświaty.  

Komisja Oświaty i Kultury - 5 głosami „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” pozytywnie 

zaopiniowała niniejszy projekt. 

(nieobecny radny Andrzej Fink) 

 

3. w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II z siedzibą 

w Czerwonej Wodzie przy ul. Kolejowej 22 (zał. nr 7) 

Komisja Oświaty i Kultury - 5 głosami „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” pozytywnie 

zaopiniowała niniejszy projekt. 

(nieobecny radny Andrzej Fink) 

 

4. w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej im. Orląt Lwowskich i Bohaterów 

37 Pułku Piechoty 7 Dywizji II Armii Wojska Polskiego z siedzibą w Ruszowie 

przy ul. Zgorzeleckiej 1C (zał. nr 8) 

Komisja Oświaty i Kultury - 5 głosami „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” pozytywnie 

zaopiniowała niniejszy projekt. 

(nieobecny radny Andrzej Fink) 

 

5. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne/pod zabudowę 

kubaturową/ umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (zał. od nr 9 do nr 15) 

Przewodniczący Komisji GF zaproponował we wszystkich przypadkach okres 

dzierżawy/najmu „do 5 lat”. Uwag ani sprzeciwu do tej propozycji nie wniesiono. 

Z uwzględnieniem w/w okresu dzierżawy/najmu, jednogłośnie, Komisja GF, 4 głosami „za”, 

pozytywnie zaopiniowała pakiet siedmiu w/w projektów 

(nieobecny radny Mariusz Mól) 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad, tj. SPRAWY RÓŻNE w pierwszej kolejności zostały 

omówione pisma, które wpłynęły do biura Rady. W związku z pierwszym pismem 

przesłanym przez MGKS „GÓRNIK” (zał. nr 16), w sprawie zniesienia opłat za korzystanie 
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ze stadionu (w klubie pozostała tylko jedna drużyna seniorska), Burmistrz oznajmił, że 

dobrym rozwiązaniem będzie powrót do stanu sprzed 2012 roku, kiedy to kluby nie płaciły za 

korzystanie ze stadionu. Jednak będzie to możliwe dopiero w przyszłym roku po zakończeniu 

sezonu piłkarskiego a przed utworzeniem nowego projektu budżetu Gminy. W związku z 

wypowiedzią Burmistrza, Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury wnioskowała aby 

rozpatrzyć możliwość zmian w uchwale nr 407/XIX/12 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 

20 listopada 2012r. w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wynajem, dzierżawę 

lokali użytkowych, nieruchomości gruntowych i lokali w obiektach zarządzanych przez 

gminne jednostki organizacyjne.  

Komisja Oświaty i Kultury - 5 głosami „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” pozytywnie 

przyjęła niniejszy wniosek. 

(nieobecny radny Andrzej Fink) 

 

Następnie rozpatrywano trzy pisma od OSP Węgliniec. Radni przychylili się do stanowiska 

Przewodniczącego Komisji GF Zbigniewa Zawadzkiego, żeby w sprawie pism OSP 

Węgliniec Komisja wydała swoją opinię po uprzednim zaopiniowaniu ich przez Zarząd 

Gminny. 

 

W związku z ostatnim pismem, które zostało przesłane przez Radę Miejską w Sosnowcu, 

dotyczące poparcia protestu w służbie zdrowia, Burmistrz wyjaśnił, że Rada Miejska 

Sosnowca w przeciwieństwie do Rady Miejskiej Węglińca prowadzi Szpital i na regulację 

płac pracowników obsługi administracji musi wykładać pieniądze z własnego budżetu w 

przeciwieństwie do naszej Rady, dlatego nie powinniśmy się wypowiadać w tym temacie.  

  

W dalszej części radni dyskutowali na tematy związane z brakiem oświetlenia na stadionie 

miejskim, gdzie według radnego Marka Wawrzynka świeci się tylko jedna lampa w tylnej 

części stadionu i jedna żaróweczka przy wejściu, stanem dróg szutrowych, które mimo 

licznych napraw wciąż wymagają ciągłego zasypywania nowopowstających dziur, wnioskami 

dotyczącymi usuwania azbestu z terenu gminy a także wycofaniem się Pieńska z 

dofinansowania zakupu nowego radiowozu dla policji. 

(ok godziny 10.45 salę posiedzeń opuściła radna Maria Fedyczkowska) 

 

Na prośbę Przewodniczącej Komisji ZiSS Bożeny Wajdy Burmistrz pokrótce przedstawił 

relację z posiedzenia Komisji Socjalnej Szpitala w Zgorzelcu. Mówił m.in. o kontraktach z 

NFZ, które w przeciwieństwie do lat poprzednich zostały podpisane na trzy lata do przodu, 

problemach z powstaniem gabinetu rehabilitacji w Węglińcu, spowodowanych właśnie 

nowymi kontraktami z NFZ i brakiem zgody Dyrektorki Szpitala na przesunięcie części 

środków (pomniejszenie kontraktu) przeznaczonych na rehabilitację w Ośrodku 

Rehabilitacyjnym zarządzanym przez prof. Śliwińskiego  na rzecz Gminy Węgliniec, jak 

również brak gotowych pomieszczeń na funkcjonowanie gabinetu. Burmistrz nadmienił, że na 

wiosnę budowlaniec przysłany przez Dyrektorkę Szpitala, który wstępnie oceniał co i jak 

trzeba zrobić i miał przygotować szczegółową dokumentację, do chwili obecnej mimo 

dwukrotnych monitów nie przekazał żadnych informacji. Burmistrz zaproponował, żeby 

zaprosić na sesję Rady Miejskiej Dyrektorkę Szpitala w Zgorzelcu Panią Zofię Barczyk aby 

osobiście mogła wypowiedzieć się na temat, dlaczego w najbliższym czasie nie zostanie 

otwarty w Węglińcu gabinet rehabilitacji. 
 

Następnie radny Zbigniew Zawadzki i Marek Wawrzynek poruszyli temat dworca 

kolejowego w Węglińcu. Burmistrz natomiast zachęcił do przeczytania artykułu w 
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dwutygodniku  „Wolna Droga” na temat działań podjętych w sprawie dworca w Węglińcu, 

którego przedruk zamieszczony został na stronie internetowej Urzędu. 

 

O godzinie 11:10 Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę, po której odbyła się 

część wyjazdowa komisji.  

 

Podczas części wyjazdowej radni oceniali wykonanie i zakres prac inwestycji termo 

modernizacyjnych w następujących obiektach: 

➢ Stacja Uzdatniania Wody w Węglińcu 

➢ Przedszkole w Czerwonej Wodzie 

➢ Filia Szkoły Podstawowej w Starym Węglińcu 

➢ Przedszkole Niepubliczne w Ruszowie  

➢ Sala Gimnastyczna w Ruszowie  

 

Po zakończeniu oględzin i tym samym wyczerpaniu porządku obrad, o godz. 13:00 

zakończyło się posiedzenie wspólne wszystkich 5 komisji tut. Rady.   

 

 

 
                                                                                                            PRZEWODNICZĄCY   RADY     

                                                                                                               

                                                                                                            (-) WALDEMAR  BŁAUCIAK                              
 

Protokołowała: 

Alicja Biardzka-BRM 

 

Węgliniec, dn. 21 listopada 2017r. 


